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              Obec Hrnčiarske Zalužany 

         Z Á P I S N I C A 5/2021 (17/2018-2022) 

 

 

zo  zasadnutia Obecného  zastupiteľstva  v   Hrnčiarskych  Zalužanoch (ďalej len OZ), 

ktoré sa konalo  dňa  10.12.2021 o 16,30 hodine,  v zasadačke    Obecného   úradu v 

Hrnčiarskych Zalužanoch 

 

Prítomní: 
Ing. Branislav Nociar – starosta obce, 

Ing.Agáta Krajlíková- administratívna pracovníčka obce, 

Martina Cabanová – ekonómka obce, 

Ing.Alena Nociarová- kontrolórka obce. 

 

Poslanci: 
Vladimír Ďalog, 

Mgr.Jana Fiľová, 

Ing.Andrea Kováčová, 

Miroslav Šatara, 

Ing. Radovan Vargic, 

Ondrej Melich. 

 

Neospravedlnený:  

Miroslav Slížik. 

 

 

1.)  Otvorenie zasadnutia 

 

     Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Branislav Nociar. Privítal všetkých 

prítomných a oficiálne otvoril zasadnutie. 

 

 

2.) Zistenie  spôsobilosti OZ rokovať a uznášať sa 

      
     Starosta obce v tomto bode programu skonštatoval, že z celkového počtu všetkých 

poslancov 7 je prítomných 6, čo je nadpolovičná väčšina a teda, že obecné zastupiteľstvo je 

spôsobilé rokovať a uznášať sa. Neprítomný je  Miroslav Slížik, ktorý sa neospravedlnil.   

 

Ing. Branislav Nociar starosta obce, určil: 

Za zapisovateľku: pracovníčku OcÚ p. Ing. Agátu Krajlíkovú. 

Za overovateľov: p.Mgr.Jana Fiľová a p.Vladimír Ďalog.  

 

 

3.)  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
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4.)  Schválenie programu  zasadnutia OZ 
 

Starosta oboznámil prítomných s návrhom programu zasadnutia:  

1.   Otvorenie zasadnutia. 

2.   Zistenie spôsobilosti OZ rokovať a uznášať sa. 

3.   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

4.   Schválenie programu  zasadnutia OZ. 

5.   Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia  OZ konaného dňa 29.10.2021. 

6.   Správa o činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia OZ. 

7.   Interpelácie poslancov. 

8.   Správa  o výsledku kontroly hlavnej kontrolorky obce  č. 2/2021. 

9.  Schválenie všeobecne záväzného nariadenia obce  č.02/2021 o dani z nehnuteľností,  

miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady a o 

podmienkach určovania a vyberania dane a miestneho poplatku  na území  obce Hrnčiarske 

Zalužany na rok 2022. 

10. Schválenie sadzieb ďalších miestnych poplatkov. 

11. Správa audítora k účtovnej závierke obce  za r. 2020. 

12. Stanovisko hlavnej  kontrolórky obce k návrhu rozpočtu na rok 2022. 

13. Schválenie rozpočtu obce na rok 2022. 

14. Schválenie aktualizácie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Hrnčiarske 

Zalužany na roky 2015-2023. 

15. Schválenie  Nízkouhlíkovej stratégie obce Hrnčiarske Zalužany - 2030. 

16. Prerokovanie žiadostí. 

17. Rôzne. 

18. Diskusia. 

19. Záver. 

Keďže nikto z prítomných poslancov nemal pripomienky, otázky a návrhy na doplnenie  

programu, starosta dal hlasovať za predložený návrh programu. 

 
Výsledok hlasovania:   

Poslanec/hlasovanie    Za:    Proti: Zdržal 

sa:     

Vladimír Ďalog   /   

Mgr.Jana Fiľová /   

Ing.Andrea Kováčová /   

Ondrej Melich  /   

Miroslav Slížik neprítomný    

Miroslav Šatara /   

Ing. Radovan Vargic  /   

Spolu: 6   

  

„ OZ schvaľuje program zasadnutia OZ podľa predloženého návrhu.“  
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5.)  Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 29.10.2021 

 
Starosta: 

Bod B/2 – schválené VZN č.1/2021 o určení spádovej oblasti MŠ – VZN bolo zverejnené 

zákonným spôsobom. Účinnosť nadobudlo  dňa 18.11.2021. 

 

Bod B/3 -  schválený Dodatok č.2 k smernici č. 03/2015 o poplatkoch za odvádzanie  a  čistenie  

odpadových  vôd  - dodatok bol zverejnený. 1.12.2021 nám prišlo potvrdenie o cene od URSO, 

ktorým sa predlžuje platnosť maximálnej ceny za odvádzanie a čistenie odpadovej vody 

(0,4766 €/m3) do 31.12.2022. 

 

Bod B/4 – schválený dodatok č.1 k zásadám č.1/2019 používania súkromných osobných  

motorových  vozidiel pri pracovných cestách -  nadobudol účinnosť dňa 1.11.2021 a 

postupujeme podľa neho. 

 

Bod B/5 – schválené rozpočtové opatrenie (RO) č.3/2021 a čerpanie rezervního fondu (RF) vo 

výške 27.098,-€ - opatrenie bolo zapracovné do rozpočtu a RF čerpáme postupne: 

Dom smútku:  zábradlie                          2.100,-€- nie- ešte nedodané*; 

Dom smútku – odvodnenie (OPOS)       1.842,- €  áno; 

PD – parkovisko pri MŠ                         2.000,- €  nie- PD dodaná nevyfakturovaná, IČ 

                                                                                 Prebieha*;                      

Merače rýchlosti spoluúčasť                     710,-  €  áno; 

Aktualizácia PD na KD                           2.000,- € nie – ešte nedodané, bude to nižšia suma*; 

PD – cesty + vypracovanie žiadosti        1.780,- €  /1.600 + 180/ - áno; 

JUDr. Elena Matulová                             1.000,- € Zmluva na výkup pozemkov ul.Nad  Mlyn-                                                                           

                                                                           nie - lebo p. Matulová bola chorá a z prácami 

                                                                           začne až v  budúcom roku a tak nebude  nám 

                                                                           fakturovať v tomto roku nič;                                     

Rekonštrukcia čov                                     9.000,- € áno; 

Splátka č.3 za KD                                      4.565,- € nie- splatnosť je do konca roku*. 

 

Reálne doteraz vyčerpané zo schváleného čerpania  RF: 13.332,-€. 

* predpoklad  ďalšieho čerpania z týchto projektov ešte v tomto roku: 9.065,-€. 

 

Bod B/6 – schválený  plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Hrnčiarske Zalužany 

na 2. polrok 2021 - pani kontrolórka už postupuje podľa neho. 

 

Bod B/7  - schválený predaj pozemku p.č.944/7 o výmere 125 m2 p. Ing. Vargicovi -  bolo to 

schválené ako prípad hodný osobitného zreteľa, zmluva bola podpísaná dňa 16.11.2021, kúpna 

cena zaplatená. 

 

Bod B/8 -  schválené predĺženie nájmu rodinného domu p. Oskárovi Berkymu do 31.10.2023 

– dodatok k nájomnej zmluve bol podpísaný dňa 30.10. 2021. 

 

Bod B/9 – schválené predĺženie nájmu poľnohospodárskych pozemkov spoločnosti Agromel 

PT do 30.9.2022 – dodatok k nájomnej zmluve bol podpísaný dňa 31.10.2021. 
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Bod B/10 – schválená zmluva o dielo s JUDr.Matulovou na výkup pozemkov pod cestou Nad 

Mlynom – oznámené dodávateľke, upravená zmluva im bola zaslaná na podpis. Vrátila sa nám 

až tento týždeň, nakoľko doktorka bola chorá, s tým, že v tomto roku sa už do toho nepustí a 

teda sumu, ktorú sme jej mali zaplatiť v tomto roku nám vyfakturuje až v marci (1.000,-€ + na 

ďalší rok je to 2.000,-€). 

 

Bod B/11 – schválené výšky dotácií, ktoré poskytneme organizáciám v r. 2022 – oznámené 

príjemcom dotácii, zapracované do rozpočtu na rok 2022. 

 

Bod C/1 – odporučenie a udelená kompetencia  starostovi, aby rozhodol podľa potrieb úradu o 

zriadení novej obecnej stránky -  z pohľadu potrieb obce som teda rozhodol, že stránku zriadime  

niekedy  v budúcom roku, v zúženom rozsahu – bez mobilnej aplikácie. 

 

Bod D/1 – neschválený návrh na uzavretie rámcovej zmluvy na rok 2022 od spoločnosti - 

Senior plus n.o. Slavošovce -  uznesenie im bolo zaslané. 

 

 „ Uznesenia zo  zasadnutia OZ konaného dňa 29.10.2021 boli splnené.“ 

 

6.) Správa o činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia OZ. 

 
a) Kúpa, opravy a budovanie majetku: 

 

Kúpa: 

OcÚ: 

 -  počítač administratíva OcÚ  610,- € + inštalácia a napojenie 120,- € = 730,- €; 

 -  oprava ČOV  (na minulom OZ)  8.136,- € + žiadosť; 

 -  merače rýchlosti (dotácia 4.000,- €) 4.710,- €; 

 -  materiál na  kanalizačné prípojky 1.313,58 €. 

--------------- 

ZŠ: 

- korkové tabule  124,70 €; 

- magnetické tabule 376,- €. 

---------------- 

MŠ: 

- z dotácie pre predškolákov - hojdačka na pružine pre 2 deti v sume 1.276,- €. 

------------------ 

Budovanie: 

- 3 kanalizačné prípojky na ul. Novej - J.Kovalčík, Marek Vargic, D.Tóthová – čiastočne, 

lebo väčšinu si financovali sami + 1 po šachtu na pozemku - I.Markotán, + 1 do chodníka  (pán 

J.Matej sa nechcel pripojiť). 

Opravy: 
- vykonali sme opravu ČOV prečerpávačku, aby obsluha nemusela vstupovať do šachty pre 

zhrabky: poklop, rebrík, rošt, kôš +vyťahovacie zariadenie (9.050,- €). 
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b) Zamestnávanie cez zvýhodnené programy: 
V tomto období  sme neriešili zamestnávanie nových pracovníkov  (od 1.11.2021 – O.Berky – 

obec, MŠ slečna Adriána Slabeciusová – to som spomínal už minule.) 

 

c) Žiadosti o dotácie: 
  

I.Schválené dotácie – aktuálny stav  

 

1.  Kompostáreň: NFP vo výške 115.150,30 €, pri spoluúčasti obce 6.064,54 €; celkom 

121.210,84 €. 

Tam  sa nám už podarilo kompostáreň zaregistrovať na OÚŽP, museli sme urobiť tabuľu 

označenia kompostárne podľa zákona. Z formálneho hľadiska  kompostáreň  už je v  prevádzke. 

Len potrebujeme ešte dokúpiť nepriepustné geotextílie na zakrytie kompostovacích zakládok a 

skladovacej hromady, ako aj teplomer na meranie teploty v zakládkach. 

Ponuka od JRK: 

Teplomer: 357,60 € 

Geotextília zakládky: 1.152,-€ 

Geotextília hromada: 960,-€. 

 

Čo sa týka dotácie,  čakáme na výsledok kontroly poslednej ŽOP na 10 % stavebných prác + v 

stredu 15.12.2021 nám príde kontrola na mieste. Platba bude zrealizovaná až v budúcom roku. 

------------------ 

2. Dom smútku (DS): 2. etapa vybudovanie bezbariérového vstupu do obradnej siene a opravu  

- výmenu obkladov na schodišti, ako aj pred bočným vestibulom. Tu sú už práce z dotácie  

takmer hotové, už nám chýba len montáž zábradlia a madiel na bezbariérovom vstupe a montáž 

bočného zábradlia (to už je z našich zdrojov). 

Následne môžeme dotáciu vyúčtovať. 

-------------------- 

3. Zberný dvor (ZD)  - dotácia na zberný dvor nám bola schválená vo výške: 526.698,34 € 

celkový rozpočet: 554.419,31 € ; z toho dotácia: 526.698,34 €; vlastné zdroje: 27.720,97 €. 

Verejné obstarávania na: 

– externý manažment; 

– realizačnú projektovú dokumentácia; 

– stavebný dozor; 

– technologické vybavenie zberného dvora. 

Nám boli riadiacim orgánom odsúhlasené. 

 

Už nám zostáva asi najťažšie VO na stavebnú časť – podlimitná zákazka.  Kvôli  enormnému 

nárastu cien stavebných materiálov sme museli dať aktualizovať rozpočet. Pre porovnanie 

pôvodný rozpočet na stavebné práce bol vo výške  315.447,58 € s DPH (262.872,98 € bez 

DPH). V takejto výške máme aj schválenú dotáciu. 

Nový:  346.940,72 € s DPH ( bez DPH 289.117,27 €) - rozdiel +  31.493,14 € (bez DPH 

26.244,29 €). 

Veľké riziko pre realizáciu projektu je v tom, že súťažou sa musíme dostať čo najbližšie k 

pôvodnej cene, lebo všetko nad pôvodnú  cenu by bol náš dodatočný náklad. Dúfam, že sa to 

podarí. 

S týmto problémom sa potýkajú všetci žiadatelia o dotácie z eurofondov, nakoľko doba od 

podania žiadosti do jej schválenia a už nehovorím o realizácii je strašne dlhá, vznikajú takéto 

problémy. 



6 

 

Vláda prisľúbila, že to bude  riešiť komplexne, ale zostalo len pri sľuboch. Takže zostáva status 

quo a teda  všetko čo je nad  schválenú dotáciu sa stáva spoluúčasťou. Takže nemusí to byť len 

5%. Uvidíme ako to dopadne. 

------------------- 

 

4. Žiadosť o poskytnutie dotácie  z Nadácie ALLIANZ - na 2 merače rýchlosti – schválené 

4.000,-€, spoluúčasť  710,-€. 
 

Merače už boli namontované, dotácia vyúčtovaná. Dúfam, že to trochu pomôže k zvýšeniu 

bezpečnosti cestnej premávky v našej obci. 

 

II.  Podané žiadosti: 

 

1.  Žiadosť  na Envirofond na projekt: Rekonštrukcia ČOV   
Žiadosť o dotáciu bola  podaná v októbri. Rozpočet na celý projekt je vo výške 193.288,80€. Z 

verejného obstarávania vzišla cena 181.180,20€. Z toho sme žiadali 172.121€ o dotáciu, 9.059,-

€ by mali byť vlastné zdroje.   

 

Žiadosť je podaná, schvaľovať by sme ju mali niekedy v jarnom období. 

------------    

2. Rekonštrukcia miestnych komunikácií – výzva z Ministerstva investícii regionálneho 

rozvoja a informatizácie /MIRRI/ - rozpočet 265.864,34 €, z toho žiadaná dotácia 250.000€, 

spoluúčasť 15.864,34 €. 

 -  zatiaľ o nej nerozhodli. 

-------------- 

4. Havarijný fond ZŠ – resp. Modernizačný dlh – na opravu strechy ZŠ vrátane zateplenia 

Rozpočet:139.215,12 €,  - žiadame 139.000,-€. 

Zatiaľ sa nerozhodlo. 

--------------- 

5. Detské ihrisko v parku- rozšírenie : výzva z Ministerstva práce sociálnych vecí a rodiny – 

dotácie na podporu plnenia funkcií rodiny. Celková výška projektu je 24.000,-€, z toho dotácia 

by mala byť: 21.600,-€, a spoluúčasť: 2.400,-€. 

Zatiaľ sa o nej nerozhodlo. 

----------------- 

 

III. Pripravované žiadosti: 

 

1. Amfiteáter v parku 

Výzva za MAS Malohont 7.4., z ktorej by sme mali realizovať tento projekt zatiaľ nebola 

vyhlásená. 

 

2. Parkovisko pri MŠ  (výzva  z MAS Malohont IROP 5.1.2 B2 Zvyšovanie bezpečnosti a 

dostupnosti sídiel)   
Výzva by mala výjsť  začiatkom budúceho roka. Dovtedy potrebujeme mať: 

-  projektovú dokumentáciu – už je hotová, 

-  stavebné povolenie, na ktorom sa pracuje; 

- aktualizovať PHSR, lebo v pôvodnom sme nemali budovanie  parkovísk  a zastávok –  budeme 

schvaľovať dnes. 
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Ak sa nám rozpočet kvôli požiadavkám úradov výrazne nenavýši, dáme si vypracovať aj 

jednoduchý projekt na autobusovú zastávku pri parku. 

----------------- 

 

3. Energetická účinnosť verejných budov (L8) – kultúrny dom. 

 

Výzva zatiaľ nevyšla a tak nevieme, či nám budú akceptovať  to že je budova užívateľná bez 

energií. 

Ale pre istotu už pracujeme na aktualizácii projektovej dokumentácie, nakoľko sa zmenili 

normy +  aktualizácii rozpočtu. 

Zrušili sme zmluvu o dielo, ktorú sme museli uzavrieť pred podávaním žiadosti z PRV v r.2015. 

a trochu pracujeme aj na budove a už sa podarilo: 

-  vyčistiť vnútorné priestory; 

-  zaskliť okná, opraviť dvere; 

-  povymieňať poškodené škridle – čiže do budovy už nezateká. 

Ešte chceme: 

 - v exteriéri opraviť čatorne- čakáme na klampiara. 

------------------- 

d) Rozobratie strechy Slaninovci -Vetrákovci 

 

Pomohli nám naši hasiči. Cca ½ strešnej krytiny je zhodená. Druhú polku nemohli, lebo na 

strešáku  bola pripojená elektrina. Museli sme volať elektrikára, ktorý ju odpojil. Už sa môže 

pokračovať, uvidíme či nám ešte pomôžu hasiči, alebo to budeme robiť s vlastnými 

zamestnancami. 

 

 „OZ berie na vedomie správu o činnosti obecného úradu.“ 

 

7.) Interpelácie poslancov 

  
Starosta dal priestor prítomným poslancom na ich príspevky do interpelácie. 

 
Ing.R.Vargic- topoľ pri oždianskej šťavici je celý suchý, opadávajú z neho konáre, bolo by 

dobré oznámiť to starostovi z Oždian. 

 

Starosta- budem informovať  starostu Oždian o tomto probléme. 

------------------   

 

M.Šatara- chcel by som pochváliť starostu aj pracovníkov obce – pohánkovec japonský pri 

Harasti zmizol. Je to urobené dobre. 

---------------  

 

Ing.R.Vargic- chcel by som sa opýtať či sa niečo robí dolu v posilňovni. 

 

Starosta – budú sa prerábať rúry ústredného kúrenia v dôchodcovskej miestnosti, ktorú chceme 

rekonštruovať a meniť radiátor v posilňovni.  

----------------  

 

Mgr.J.Fiľová-  v obchode som sa dozvedela, že tam chodia ľudia, ktorí sú v karanténe. 

Obecnému úradu to nikto nenahlasuje, kto je pozitívny? 
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Starosta - nikdy nám to menovite nikto nenahlasoval. My s tým nevieme nič robiť. 

 

,,OZ berie na vedomie interpelácie poslancov.“ 

 

 

8.) Správa o výsledku kontroly kontrolorky obce  č. 2/2021 

 
Ing.Alena Nociarová kontrolórka obce – predniesla správu č. 2/2021 o výsledku kontrolnej 

činnosti zameranej na plnenie uznesení Obecného zastupiteľstva v Hrnčiarskych Zalužanoch 

schválených  za prvý polrok 2021. Kontrola dopadla dobre, zamerala som sa na kontrolu 

schválených uznesení a VZN. 

 

Kontrolou neboli zistené nedostatky a bola vypracovaná správa z kontroly. V súlade s § 22 ods. 

6 zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite v znení neskorších predpisov je 

kontrola skončená dňom zaslania správy povinnej osobe.  

 

K správe kontrolórky obce nemali poslanci OZ žiadne otázky. 

 

„Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu č. 2/2021 o výsledku kontroly plnenia 

uznesení Obecného zastupiteľstva schválených v 1. polroku 2021“. (príloha č.1) 

 

9.) Schválenie všeobecne záväzného nariadenia obce č. 02/2021 o dani z 

nehnuteľností, miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady a o podmienkach určovania a vyberania 

dane a miestneho poplatku na území obce Hrnčiarske Zalužany na rok 2022  

 
Starosta - VZN je v podstate identické s vlaňajším, nezvyšovali sme ani dane, ani poplatky 

za komunálny odpad. Návrh ste dostali. Samozrejme je tu možnosť urobiť zmeny, ktoré 

považujete za potrebné. 

 

K návrhu VZN o miestnych daniach a poplatku  za komunálny odpad na rok 2022  nemal nikto 

z poslancov otázky, pripomienky, ani návrhy na doplnenie. 

 

Výsledok hlasovania:   

Poslanec/hlasovanie Za:    Proti: Zdržal 

sa:     

Vladimír Ďalog /   

Mgr.Jana Fiľová /   

Ing.Andrea Kováčová /   

Ondrej Melich /   

Miroslav Slížik neprítomný    
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Miroslav Šatara /   

Ing. Radovan Vargic /   

Spolu: 6   

 
„OZ schvaľuje  všeobecne závazné nariadenie obce  č. 02/2021 o dani z nehnuteľností, 

miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady a 

o podmienkach určovania a vyberania dane a miestneho poplatku  na území  obce Hrnčiarske 

Zalužany na rok 2022, podľa predloženého návrhu.“ (príloha č.2). 

       

9.) Schválenie sadzieb ďalších miestnych poplatkov  

 

Starosta: 

Jedná sa o ďalšie poplatky za drobné služby poskytované obcou. Keďže sa nám v minulosti 

tieto poplatky osvedčili, nerobili sme v návrhu žiadne zmeny. Návrh poplatkov vám bol tiež 

doručený. 

Poslanci  nemali k návrhu ďalších miestnych poplatkov žiadne otázky ani návrhy na doplnenie 

sadzieb. 

 

Výsledok hlasovania:   

 

Poslanec/hlasovanie Za:    Proti: Zdržal sa:     

Vladimír Ďalog /   

Mgr.Jana Fiľová /   

Ing.Andrea Kováčová /   

Ondrej Melich /   

Miroslav Slížik neprítomní    

Miroslav Šatara /   

Ing. Radovan Vargic /   

Spolu: 6   

 
„OZ schvaľuje sadzby ďalších miestnych poplatkov na rok 2022 podľa predloženého 

návrhu.“ (príloha č.3). 
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11.)  Správa audítora k účtovnej závierke obce za r. 2020. 

  
Starosta: 

V minulosti sme mali správy audítorov zväčša k polovici nasledujúceho roka. Teraz u novej 

audítorky to býva neskôr. Táto správa bola predložená až tento týždeň, takže skôr sme vás o nej 

nemohli informovať. 

 

M.Cabanová ekonómka obce - prečítala správu nezávislého audítora obce za r.2020: účtovná 

závierka poskytuje pravdivý a verný obraz finančnej situácie obce k 31.decembru 2020 

a výsledku jej hospodárenia k uvedenému dátumu podľa zákona č.431/2002 Z.z. 

o účtovníctve. Na základe overenia dodržiavania povinností podľa požiadaviek zákona 

o rozpočtových pravidlách, platných v SR pre územnú samosprávu konštatujeme, že obec 

konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách. 

 

Poslanci nemali k správe audítora žiadne otázky. 

 

„ OZ berie na vedomie správu audítora k účtovnej závierke obce za rok 2020.“ 

 

12.)  Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu na rok 2021 

 
Ing. A.Nociarová -  preskúmaním predloženého návrhu rozpočtu na rok 2022 konštatujem, že 

je zostavený v súlade s § 9 a 10 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a 

zohľadňuje súčasnú ekonomickú situáciu obce, ako aj predpokladaný vývoj hospodárenia 

Slovenskej republiky. Návrh zohľadňuje ustanovenia zákona č. 582/2004 Z.z. o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálny odpad a drobné stavebné odpady, zákona č. 

564/2004 Z.z. o rozpočtovom určení výnosu dane z príjmov územnej samosprávy a zákona č. 

597/2003 Z.z. o financovaní základných škôl, stredných škôl a školských zariadení v znení 

neskorších doplnkov a zmien ako aj ďalšie právne normy.  

Veľmi dôležitá je aj tá skutočnosť, že obec v rozpočte neuvažuje s prijatím žiadneho nového 

bankového úveru, ale všetky svoje aktivity a projekty sa snaží vykryť z vlastných zdrojov alebo 

externých zdrojov formou nenávratných finančných pomocí. 

Stanovisko kontrolórky k návrhu rozpočtu je zamerané najmä na posúdenie súladu návrhu 

rozpočtu s príslušnými právnymi predpismi, na identifikáciu prípadných rizík a rezerv plnenia 

rozpočtovaných príjmov a výdavkov.  

Konštatujem, že návrh viacročného rozpočtu obce Hrnčiarske Zalužany na roky 2022 – 2024 

reálne odrážajú finančnú situáciu obce, je spracovaný v súlade so všeobecne záväznými 

právnymi predpismi.  

 

Vzhľadom na vyššie uvedené, odporúčam obecnému zastupiteľstvu v Hrnčiarskych 

Zalužanoch    

s c h v á l i ť 

 „Návrh rozpočtu obce Hrnčiarske Zalužany na rok 2022“  

 

a návrh  „Prognózy rozpočtu obce Hrnčiarske Zalužany  na roky 2023 – 2024“  

zobrať na vedomie. 
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,,OZ berie na vedomie správu hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu na rok 2022.“ 

 (príloha č. 4). 

 

13.) Schválenie rozpočtu obce na rok 2022  

 
M.Cabanová – prečítala návrh rozpočtu na rok 2022: 

 

BEŽNÝ ROZPOČET (BR):               KAPITÁLOVÝ  ROZPOČET (KR): 

Príjmy:    + 645.380 €                              Príjmy:       584.000 €        

Výdavky: - 638.163 €                              Výdavky:    614.865 €        

HV BR:   + 7.217 €                                 HV KR:  - 30.865 € 

 

                                    

FINANČNÝ ROZPOČET (FR) 

Príjmy: 

Rezervný fond: 24.000,-€ 

Výdavky:                   0,-€ 

HV FR         + 24.000,- €        

 

CELKOVÝ ROZPOČET: 

Príjmy celkom =    + 1.253.380,-€ 

Výdavky celkom = - 1.253.028,-€ 

HV celkom =                   +352,-€ 

 

PRÍJMY: 

 

Bežné: 

– prognóza skutočne uhradených podielových daní by mala byť v tomto roku (2021) vo 

výške 316.430,-€. My sme v rozpočte počítali s príjmami 308.000,- €,  čiže je to viac o 

cca 8.000,-€. Vývoj  HV za 10 mesiacov vytvára predpoklad pozitívneho výsledku za 

tento rok, ktorý presunieme v ďalšom roku do rezervného fondu; 

– prognóza vývoja podielových daní v r.2022 – 337.330 € (o 20.900,-€ viac  ako v r.2021), 

do rozpočtu sme dali pre istotu  333.500,-€, lebo realita môže byť samozrejme iná; 

– vlastné príjmy sme počítali približne na úrovni tohto roku. 

 

Kapitálové: 

- tam sme z dôvodu potreby dosiahnutia prebytkového rozpočtu zahrnuli len dotácie, 

ktoré máme už schválené (zberný dvor); prisľúbené (parkovisko MŠ)  a  

zazmluvnené výdavky (KD 4565,- €  a výkup pozemkov Nad Mlyn /Matulová 

4.000,- €); 

- v hre máme ešte ďalšie žiadosti o dotácie, ktoré pri spoluúčasti, ak budú schválené, 

budeme musieť financovať z predpokladaného prebytku vytvoreného v tomto roku, 

ktorý presunieme do rezervného fondu. 

 

VÝDAVKY: 

– mzdy  zamestnancov: -  obce,  sme rozpočtovali na takej istej úrovni ako v roku 2021 

– bez nárastu (už 2.rok), len pri ZŠ sme počítali s nárastom 10 %, ktorý by mal byť v 

prípade schválenia vládou financovaný štátom; 
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–  zamestnanie 4 zamestnancov cez zvýhodnené programy – na viac nám už zdroje 

nepostačujú. 

 

- Nová informácia zo včerajška hovorí o tom, že platy zamestnancov vo verejnej sfére by 

sa mali vzrásť od júla o 3 % + odmeny 350,-€ v januári + 1 deň voľna navyše + 1 týždeň 

dovolenky navyše, + 2,5 hod. skrátenie pracovného času. 

- Toto ešte  samozrejme nie je našom v rozpočte, ale malo by to byť pre nás  rozpočtovo 

neutrálne, lebo na tomto sa dohodli odborári so štátom, ktorý by nám mal takto navýšenú 

sumu zaplatiť v podielových daniach. 

- Podobnú ponuku dostali aj školskí odborári (ZŠ), ktorí ju neprijali a hrozia štrajkovou 

pohotovosťou, myslím, že to skončí asi na 10 %, ktoré sme už započítali do rozpočtu.  

 

Ďalšie investície z vlastných zdrojov:  

 

 - budova OcÚ – 5.000,-€ (dôchodcovská miestnosť, espresso); 

 - opravy  ciest – 1.200,-€ (oprava ciest na Salaš a šťavicu); 

 - MŠ – dokončenie 4 roky predpripravenej klimatizácie – 2.300,-€. 

 

Na viac už  finančný priestor nezostal. Významným limitom pre nás je spoluúčasť  pri zbernom 

dvore, ktorá nám vyčerpá cca  ¾  zdrojov, ktorými môžeme reálne – po zaplatení všetkých 

bežných výdavkov - disponovať. 

  

Jednoduchá forma schvaľovania : 

 

Kvôli jednoduchosti navrhujeme, aby sme rozpočet schválili v jednoduchej forme–podľa 

hlavných kategórií -  tak ako  to robíme v posledných rokoch. 

 

Výsledok hlasovania:   

                     

Poslanec/hlasovanie 
Za:    Proti: Zdržal sa:     

Vladimír Ďalog /   

Mgr.Jana Fiľová /   

Ing.Andrea Kováčová /   

Ondrej Melich /   

Miroslav Slížik neprítomný    

Miroslav Šatara /   

Ing. Radovan Vargic /   

Spolu: 6   

 

„Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet obce Hrnčiarske Zalužany na rok 2022 na úrovni 

hlavnej kategórie rozpočtovej klasifikácie podľa predloženého návrhu.“(príloha č. 5) 

-------------- 
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Neúčtovanie v programovom rozpočte: 

Obec môže a nemusí účtovať aj v programovom rozpočte, nakoľko máme menej ako 2.000 

obyvateľov. 

Programový rozpočet je to isté čo sme schvaľovali pred chvíľou, ale je to cca 30 stranový 

dokument rozdelený do  podkategórií s rozsiahlym komentárom. V minulosti sme sa sme sa 

dohodli, že v programovom rozpočte nebudeme účtovať. Môžeme to tak ponechať, ak súhlasíte. 

 

Výsledok hlasovania:   

                     

Poslanec/hlasovanie 
Za:    Proti: Zdržal sa:     

Vladimír Ďalog /   

Mgr.Jana Fiľová /   

Ing.Andrea Kováčová /   

Ondrej Melich /   

Miroslav Slížik neprítomný    

Miroslav Šatara /   

Ing. Radovan Vargic /   

Spolu: 6   

                                                          

„Obecné zastupiteľstvo schvaľuje, v zmysle § 4, ods.5 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy, zostavenie a predkladanie rozpočtu obce na rok 2022 bez 

programovej štruktúry.“     

----------------- 

 

Roky 2023-2024 

 

Keďže je veľmi ťažké naplánovať rozpočet čo len na 1 rok – musíme ho vždy aktualizovať a 

upravovať  v priebehu roka  rozpočtovými opatreniami.  Predložený rozpočet na roky 2023-24 

je urobený len rámcovo, informatívne, bez plánovania väčších investícií. OZ by ho malo zobrať 

na vedomie, ale ak chcete k nemu bližšiu informáciu – poprosím vás o otázky. 

 

Poslanci nemali žiadne otázky. 

 

 „Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtu obce na roky 2023 a 2024.“ 

 

 

14.) Schválenie aktualizácie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja 

obce (PHSR) Hrnčiarske Zalužany na roky 2015-2023. 

 
Starosta: 
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PHSR je rámcový dokument, kde sú okrem množstva štatistických údajov aj rámcové zámery 

obce čo chce robiť v ďalšom programovacom období. Teraz nevypracovávame nový PHSR, 

nakoľko podľa dostupných informácií sa bude meniť metodika a preto aktualizujeme pôvodný 

len do roku 2023. 

Tento dokument je okrem rámca rozvoja dôležitý pri niektorých dotáciách, keď uznesenie o 

schválení býva povinnou prílohou. Pri iných je to ešte dôslednejšie, lebo vyžadujú, aby projekt 

na ktorý sa žiada dotácia bol aj v PHSR uvedený (napr. MAS – parkovisko). 

Na minulom OZ sme si sme si prešli, ktoré zámery z neho vypustíme, ako  sme aj doplnili 

aktuálne projekty. 

Výsledok hlasovania:   

Poslanec/hlasovanie Za:    Proti: Zdržal sa:     

Vladimír Ďalog /   

Mgr.Jana Fiľová /   

Ing.Andrea Kováčová /   

Ondrej Melich /   

Miroslav Slížik neprítomný    

Miroslav Šatara /   

Ing. Radovan Vargic /   

Spolu: 6   

 

„OZ schvaľuje aktualizáciu Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Hrnčiarske 

Zalužany na roky 2015-2023 (aktualizácia 2021) podľa predloženého návrhu.“(príloha č. 6) 

 

 

15.) Schválenie Nízkouhlíkovej stratégie obce Hrnčiarske Zalužany - 2030 

 

Starosta: 

Európa sa zaviazala do roku 2050 dosiahnuť uhlíkovú neutralitu, teda sa  v pozitívnom prípade 

nebude podieľať na otepľovaní planéty. 

SR sa tiež k tomuto cieľu prihlásila, s tým že zníži emisie skleníkových plynov do roku 2030 o 

20 %. 

Môžeme si myslieť o tom čo chceme, ale je veľký predpoklad, že veľa zdrojov z eurofondov 

bude smerovať do tejto oblasti. 

Aj našim cieľom je znižovať  energetickú náročnosť našich budov, lepšie separovanie odpadu a 

podobne, k čomu nás vedú predovšetkým ekonomické dôvody. 

Preto som nemal problém vstúpiť do rokovania so spoločnosťou Hefaistos  n.o. Zvolen. Jej 

ponuka smerovala k tomu, že nám bezplatne vypracujú nízkouhlíkovú stratégiu do roku 2030, 

bez nutnosti sa k niečomu zaviazať, ak na to nebudeme mať finančné prostriedky. 

Predpokladám, že takýto dokument bude vyžadovaný pri rôznych žiadostiach o dotácie. 
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Výsledkom je dokument, ktorý som vám poslal. Pre mňa sú tam veľmi zaujímavé veci, ktoré 

mi  rozšírili obzor. 

Keď to zhutním, tak keby sme realizovali opatrenia tam navrhované, znížili by sme emisie z 

verejného sektora do roku 2030 o 29 %, čo je celkom v poriadku. Ale celkové emisie spolu so 

súkromným sektorom by sa znížili len o 2,1 %.  Z toho jasne vyplýva, že my ako obec môžeme 

splniť požadované, ale pokiaľ dotačné systémy štátu nebudú smerovať aj do súkromného 

sektora (zateplenia domov, zmena palivovej základne, kotly a podobne) tak celkový efekt na 

emisie bude minimálny. 

 

Vrátim sa k nimi navrhovaným mitigačnným opatreniam súvisiacim s verejným sektorom – 1 

úroveň  - teda najreálnejšie: 

-  výmena elektrospotrebičov, elektrorozvodov, led svietidlá vo verejných budovách (30%- né 

zníženie); 

- zateplenie budov, termoregulačné systémy, alternatívne zdroj: fotovoltika, solárne články 

(40%); 

-  rekonštrukcia verejného osvetlenia, rozvodov, optimalizačné systémy (30 %); 

-  znižovanie objemu KO (3 %). 

   

Sú to pomerne jednoduché veci, o ktorých vieme, že ak ich zrealizujeme usporíme  a na dôvažok 

znížime aj emisie skleníkových plynov. 

 

 Už tie opatrenia 2 úrovne  sú  na báze scifi a úspory sú minimálne. 

 

Nízkouhlíková stratégia je systém dlhodobo udržateľných opatrení, ktorých výsledkom je 

zníženie emisií skleníkových plynov. 

 

Mitigačné opatrenia sú opatrenia, ktoré smerujú k trvalému zníženiu emisií skleníkových 

plynov. 

 

Mgr.J.Fiľová– vyšla výzva na obnovu rodinných domov postavených pred r.1975, dávajú 

dotáciu vo výške 32.000,- Eur a vlastník rodinného domu musí investovať 16.000,- Eur, na 

ktoré dostane výhodný úver. 

 

Ing.A.Nociarová- volá sa to obnov dom, tiež som sa o to zaujímala, ale zatiaľ sa tam nedá 

dovolať ani mail sa tam nedá doručiť. 

 

 

Výsledok hlasovania:   

Poslanec/hlasovanie Za:    Proti: Zdržal sa:     

Vladimír Ďalog /   

Mgr.Jana Fiľová /   

Ing.Andrea Kováčová /   

Ondrej Melich /   

Miroslav Slížik    
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Miroslav Šatara /   

Ing. Radovan Vargic /   

Spolu: 6   

 

„OZ schvaľuje Nízkouhlíkovú stratégiu obce Hrnčiarske Zalužany – 2030, ako základný 

strategický dokument obce pre realizáciu mitigačných opatrení. 

OZ podmieňuje realizáciu navrhovaných mitigačných opatrení dostupnosťou finančných 

prostriedkov z fondov Európskej únie, štátneho a obecného rozpočtu, potrebných pre pokrytie 

nákladov spojených s mitigačnými opatreniami.“ (Príloha č.7). 

 

 

16.) Prerokovanie žiadostí. 

   
Do dnešného zasadnutia nám neprišla žiadna žiadosť, ktorú by sme mali prerokovať. Máme 

jednu žiadosť na záujmové aktivity detí, ale tá sa týka roku 2022 a tak to budeme riešiť až v 

ďalšom roku. 

 

17.) Rôzne 

 
Starosta: 

1. Odmeny poslanci 2021  

 

Podľa platného  predpisu obce k odmeňovaniu poslancov, dostávajú poslanci odmenu za každé 

zasadnutie OZ, diferencovane, podľa toho či sa zúčastnili, alebo  nie. Tá sa vypláca polročne. 

  

Navyše, okrem toho, môže OZ schváliť aj koncoročnú odmenu pre poslancov, čo si paradoxne 

musíte schvaľovať sami. 

V minulých rokoch  sa jednalo o sumu okolo 200,-€ brutto, s odstupňovaním, podľa účasti na 

jednotlivých zasadnutiach. Napríklad: ak bol poslanec na všetkých 6 zasadnutiach dostane 

brutto odmenu 200,-€, ak bol na 3 tak 100,-€. 

  

 

Výsledok hlasovania:   

Poslanec/hlasovanie Za:    Proti: Zdržal sa:     

Vladimír Ďalog /   

Mgr.Jana Fiľová /   

Ing.Andrea Kováčová /   

ndrej Melich /   

Miroslav Slížik    
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Miroslav Šatara /   

Ing. Radovan Vargic /   

Spolu: 6   

 
„OZ schvaľuje odmeny pre poslancov OZ za rok 2021 vo výške 200,- Eur brutto, s 

odstupňovaním podľa reálnych účastí na zasadnutiach.“ 

----------------  

 

2. Odmena kontrolóra pre rok 2022: 

 

V minulosti sme schvaľovali odmenu kontrolórovi vždy koncom roka. Cca pred 3 rokmi došlo 

k zmene zákona  a odmenu je potrebné schvaľovať dopredu ako % z jeho mesačného platu 

(rozpätie 0-30 %). 

Vlani ste vtedajšiemu kontrolórovi chválili odmenu vo výške 20 %.    

Nová kontrolórka sa stavia k funkcii veľmi zodpovedne a už teraz preukazuje vysokú odbornosť 

a snahu. Jej správy a stanoviská majú vysokú úroveň  a aj mne v niektorých oblastiach rozširujú 

obzor. 

  

Aj keď len teraz nastúpila a logicky by mala začať so základným platom, ja navrhujem, aby 

sme jej mesačnú odmenu zvýšili aspoň tak, ako mal predchádzajúci kontrolór, teda o 20 %. 

 

Výsledok hlasovania:   

Poslanec/hlasovanie Za:    Proti: Zdržal sa:     

Vladimír Ďalog /   

Mgr.Jana Fiľová /   

Ing.Andrea Kováčová /   

Ondrej Melich /   

Miroslav Slížik neprítomný    

Miroslav Šatara /   

Ing. Radovan Vargic /   

Spolu: 6   

 

,, OZ schvaľuje, v zmysle zákona o obecnom zriadení č. 369/1990 Z.z., §18c, odst.5, mesačnú 

odmenu kontrolóra obce pre rok 2022 vo výške 20% jeho mesačného platu. 

----------------  
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 3. Informácia o stave daňových pohľadávok obce – Ing.A.Krajlíková 

 

Starosta: 

V tejto oblasti došlo k výraznému posunu a teda k značnému zníženiu daňových pohľadávok 

obce. PD už takmer splatilo všetky dlžné sumy. Nové vedenie sa k tejto problematike postavilo 

zodpovedne a dôsledne dodržiavajú dohodnutý splátkový kalendár. 

Čo sa týka občanov, bežné dlžoby sú priebežne splácané, ale sú rodiny, kde budeme musieť 

zrejme pristúpiť k tvrdším opatreniam, nakoľko nedodržiavajú dohody. Podrobnejšie 

informácie o daňových pohľadávkach vám podá  Ing.A.Krajlíková.  

 

Ing.A.Krajlíková- podala správu o pohľadávkach na dani z nehnuteľností a poplatku za 

komunálny odpad: 

K 1.1.2021 - sme evidovali neuhradené pohľadávky spolu na DZN, KO, dani za psa v celkovej 

výške: 14.441,76 Eur. K tomu pribudli tohtoročné dane, s ktorých ešte tiež nie sú všetky 

uhradené. 

 

K dnešnému dňu 10.12.2021 - evidujeme  neuhradené pohľadávky spolu na DZN, KO, dani za 

psa 12.601,65 Eur.  

 

Najväčší dlžník PD H.Zalužany  platí splátky na základe splátkového kalendára pravidelne – 

v tomto roku už uhradili 12.000,- Eur. Ak bude PD pokračovať v uhrádzaní splátok v zmysle 

splátkového kalendára mali by všetky pohľadávky uhradiť do 30.4.2022. 

 

Neuhradené pohľadávky ostatní dlžníci– k dnešnému dňu :  7.356,65 Eur.  

Ing.A.Krajlíková prečítala zoznam dlžníkov –FO, ktorí majú vysoké nedoplatky na DZN a KO. 

Samozrejme, že sa snažíme s dlžníkmi dohodnúť na splátkových kalendároch. Väčšinou 

zaplatia 1.splátku a potom v úhrade splátok nepokračujú. 

 

O.Melich- vy sa trápite, robíte s dlžníkmi splátkové kalendáre a oni to aj tak nezaplatia.  Keď 

nereagujú dlžníci na výzvy, tak ich treba automaticky vymáhať exekučne. 

 

M.Šatara- je potrebné vymáhať väčšie  pohľadávky exekučne. 

 

Starosta- ešte budeme s každým dlžníkom rokovať a keď nedôjde k dohode, resp. nebudú plniť 

dohodnuté splátkové kalendáre, tak pristúpime k exekúciám.... 

---------------- 

 

Odpis daňových pohľadávok:  

 

Ing.A.Krajlíková: prečítala návrh na odpis pohľadávok - dlžníci, ktorí už bývajú v cudzine 

a pravdepodobne budú tieto dane pre nás nevymožiteľné. 

 

Mgr.J.Fiľová- keď sú v zahraničí tak už tie pohľadávky nevymôžeme. 

 

Návrh na odpis pohľadávok:  

 

- DZN:  58,22 Eur 

- KO: 43 Eur   

----------------------- 

Spolu : 101,22 Eur.  
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Výsledok hlasovania:   

 

Poslanec/hlasovanie Za:    Proti: Zdržal sa:     

Vladimír Ďalog /   

Mgr.Jana Fiľová /   

Ing.Andrea Kováčová /   

Ondrej Melich /   

Miroslav Slížik    

Miroslav Šatara /   

Ing. Radovan Vargic /   

Spolu: 6   

 

,,OZ schvaľuje odpis nevymožiteľných pohľadávok za daň z nehnuteľností a poplatkov za 

komunálny odpad  v sume 101,22 € podľa predloženého návrhu.“ (príloha č.8). 

 

 

4. Plán kontrolnej činnosti kontrolórky obce H.Zalužany na I.polrok 2022 

 

Ing.A.Nociarová- oboznámila poslancov z plánom kontrolnej činnosti:  

 

I.Výkon kontrol: 

- Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva schválených v 2. polroku 2021. 

- Kontrola pokladne - skutočný a účtovný stav pokladničnej hotovosti v čase kontroly. 

 

II. Stanoviská a iná činnosť: 

- vypracovanie odborného stanoviska k návrhu záverečného účtu obce za rok 2021;  

- vypracovanie návrhu plánu kontrolnej činnosti kontrolórky obce na 2.polrok 2022; 

- vypracovanie správy o kontrolnej činnosti za rok 2021; 

- vedenie centrálnej evidencie sťažností a petícií obce Hrnčiarske Zalužany podľa zákona 

č.9/2010 Z. z. o sťažnostiach v z.n.p. a zákona č. 85/1990 Zb. o petičnom práve v z.n.p., 

- preverovanie oznámení a vedenie evidencie oznámení podľa zákona č.54/2019 Z.z. o  

ochrane oznamovateľov protispoločenskej činnosti a o zmene a doplnení niektorých  

zákonov;  

      -     vykonávanie metodickej činnosti v rámci preventívnej funkcie kontrolnej činnosti;  

      -     zvyšovanie odbornej kvalifikácie v zmysle Zákonníka práce;  

- iná činnosť vyplývajúca z funkcie kontrolórky podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z.n.p. a z postavenia zamestnanca pri výkone práce vo verejnom záujme 

podľa zákona č.552/2003 Z.z. o výkone práce vo verejnom záujme v z.n.p.  

Výsledok hlasovania:   
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Poslanec/hlasovanie Za:    Proti: Zdržal sa:     

Vladimír Ďalog /   

Mgr.Jana Fiľová /   

Ing.Andrea Kováčová /   

ndrej Melich /   

Miroslav Slížik    

Miroslav Šatara /   

Ing. Radovan Vargic /   

Spolu: 6   

 
,,OZ v Hrnčiarskych Zalužanoch schvaľuje Plán kontrolnej činnosti kontrolórky obce 

Hrnčiarske Zalužany na 1.polrok 2022, podľa predloženého návrhu.“ (Príloha č.9). 

 

 

18.) Diskusia 

 

Starosta dal priestor poslancom na ich príspevky do diskusie. 

 

O.Melich-   ten pozemok, ktorý chcel kúpiť pán Turoň už sa sním niečo riešilo, kupil ho. Ak 

nie, mali by sme zrušiť uzenesenie. 

 

Starosta – odstúpil od kúpy, pozemok je voľný. Uznesenie môžme zrušiť. 

 

O.Melich-  tie ďalšie dva pozemky sa už ukončili, už sa uzavreli kúpne zmluvy?. 

 

Starosta- ten prvý  pozemok I.Markotánová odkúpila. Čo sa týka toho druhého pozemku, pani 

A.  Markotánová čaká kým sa zmení druh  pozemku z vodnej plochy na TTP. Toto sa udialo 

tento týždeň. Budem s ňou rokovať. My sme predaj tohoto pozemku naplánovali do rozpočtu 

budúceho roka.  

-------------- 

 

Ing.A.Kováčová- chcela by som sa opýtať, kto spravuje kompostáreň a či si musíme sami 

zabezpečiť odvoz? 

 

Starosta- na kompostárni máme už vyloženú tabuľu v zmysle vyhlášky.  Zodpovedná osoba pre 

kompostáreň je Ján Parobek. Na kompostárni je oznam, kde je uvedené služobné telefónne 

číslo. Odpad do kompostárne sa dá vyviezť pondelok od 8,00 - do 11,30 a od 12,30- do 15,00 

hod. Vo štvrtok od 12,30 hod. – do 17,00 hod. Je potrebné pred vývozom zavolať pánovi 

Parobekovi.  Odvoz si musia zatiaľ občani zabezpečiť sami. Nemáme na to dostatok  

pracovníkov.V budúcnosti to budeme optimalizovať.  
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O.Melich- cez víkend nebude otvorená kompostáreň. Videl som, že cez víkend tam ľudia 

prehadzovali niečo. 

 

Starosta- cez víkend zatiaľ nebude otvorená, uvidíme čo nám prinesie prax.. 

---------------   

 

Ing.A.Kováčová- ako funguje firma OPOS, darí sa im dobre?.  

 

Starosta - OPOS funguje dobre, máme dosť veľa zákaziek. Problémy samozrejme sú, ale tento 

rok by sme mali skončiť v miernom zisku. 

 

 

19.) Záver 

 
Po vyčerpaní všetkých bodov programu starosta poďakoval všetkým za účasť, poďakoval im aj 

za celoročnú prácu. Obecné zastupiteľstvo vyhlásil v zmysle zákona za ukončené. Najbližšie 

zasadnutie OZ sa bude predbežne konať: 4.3.2022,  resp. podľa potreby. 

Zapísala : Ing.Agáta Krajlíková   

 

 

Overovatelia : 

Mgr.Jana Fiľová                                                                    

Vladimír Ďalog                                                                      

 

 

 

 

 

 

                                                                                                  Ing.Branislav Nociar 

                                                                                                     starosta obce 
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                      Obec Hrnčiarske Zalužany 
 

 

                Uznesenie č.5/ 2021 ( 17/2018 -2022) 
 

zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Hrnčiarskych Zalužanoch, ktoré sa konalo dňa 

10.12.2021 o 16,30 hodine v zasadačke Obecného úradu v Hrnčiarskych Zalužanoch 

Obecné zastupiteľstvo : 
A/ Berie na vedomie : 

 

1. Kontrolu plnenia uznesenia zo zasadnutia OZ konaného dňa 29.10.2021. 

2. Správu o činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia OZ. 

3. Interpelácie poslancov.  

4. Správu č. 2/2021 o výsledku kontroly plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva 

schválených v 1. polroku 2021. (príloha č.1) 

5. Správu audítora k účtovnej závierke obce za rok 2020. 

6. Správu hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu na rok 2022.( príloha č.4) 

7. Návrh rozpočtu obce na roky 2023 a 2024. 

         

        

B/ Schvaľuje : 
1. Program zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

          Dátum: ..................................                     Podpis: ..............................................       

          

2. Všeobecne závazné nariadenie obce  č. 02/2021 o dani z nehnuteľností, miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady a o 

podmienkach určovania a vyberania dane a miestneho poplatku  na území  obce 

Hrnčiarske Zalužany na rok 2022, podľa predloženého návrhu. (príloha č.2) 
 

 

          Dátum: ..................................                     Podpis: ..............................................   

 

3. Sadzby ďalších miestnych poplatkov na rok 2022 podľa predloženého návrhu.  (príloha 

č.3). 

 

             Dátum: ..................................                     Podpis: ..............................................  

 

 

4. Rozpočet obce Hrnčiarske Zalužany na rok 2022 na úrovni hlavnej kategórie 

rozpočtovej klasifikácie podľa predloženého návrhu. (príloha č. 5) 

 

             Dátum: ..................................                     Podpis: ..............................................  

 

5. V zmysle § 4, ods.5 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy, zostavenie a predkladanie rozpočtu obce na rok 2022 bez programovej 

štruktúry. 
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             Dátum: ..................................                     Podpis: ..............................................  

 

 

6. Aktualizáciu Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Hrnčiarske Zalužany 

na roky 2015-2023 (aktualizácia 2021) podľa predloženého návrhu. (príloha č.6). 

 

             Dátum: ..................................                     Podpis: ..............................................   

 

 

7. Nízkouhlíkovú stratégiu obce Hrnčiarske Zalužany – 2030, ako základný strategický 

dokument obce pre realizáciu mitigačných opatrení. 

OZ podmieňuje realizáciu navrhovaných mitigačných opatrení dostupnosťou 

finančných prostriedkov z fondov Európskej únie, štátneho a obecného rozpočtu, 

potrebných pre pokrytie nákladov spojených s mitigačnými opatreniami.(príloha č.7) 

 

 

Dátum: ..................................                     Podpis: ..............................................    

 

 

8. Odmeny pre poslancov OZ za rok 2021 vo výške 200,- Eur brutto, s odstupňovaním 

podľa reálnych účastí na zasadnutiach. 

 

Dátum: ..................................                     Podpis: ..............................................    

 

9. V zmysle zákona o obecnom zriadení č. 369/1990 Z.z., §18c, odst.5, mesačnú odmenu 

kontrolóra obce pre rok 2022 vo výške 20% jeho mesačného platu. 

 

 

Dátum: ..................................                     Podpis: ..............................................    

 

 

10. Odpis nevymožiteľných pohľadávok za daň z nehnuteľností a poplatkov za komunálny 

odpad  v sume 101,22 € podľa predloženého návrhu. Príloha č.8. 

 

 

Dátum: ..................................                     Podpis: ..............................................    

 

 

11. Plán kontrolnej činnosti kontrolórky obce Hrnčiarske Zalužany na 1.polrok 2022, 

podľa predloženého návrhu. Príloha č.9. 

 

 

Dátum: ..................................                     Podpis: ..............................................    

 

 

 

 

                                                                                  Ing.Branislav Nociar 

                 starosta obce 


